
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община  
 
Относно: Обществени консултации по Проект на Система за прием на ученици в първи 
клас в общинските училища на територията на Столична община. 
  
Уважаеми д-р Чобанов, 
  
Като цяло подкрепям уседналостта, но искам да изразя категоричното си несъгласие с 
така представеното  разпределение за прием в първи клас. 
  
Не приемам за нормално, да не се дава никакъв реален избор на родителите, за това 
къде да учат децата им. Мисля, че е задължително родителите поне да имат избор 
между училищата в района, в който живеят. Миналогодишната система + уседналост е 
много по-справедлива. 
  
Също така, категорично не съм съгласен с разпределението на част от кв. Витоша, р-н 
Лозенец в 11 ОУ, което е част от р-н Изгрев, а не р-н Лозенец.Това е прецедент, който 
не бива да се допуска, или да се разреши на всички, защото има много места в София, 
при които училището от съседен р-н е по-близо до местоживеенето. 
Детето ми посещава детска градина в р-н Лозенец, и считам за напълно нормално да 
посещава и училище в същия район, заедно с връстниците си от детската градина. 
  
С уважение, 
Жоро Димитров 
 


